

Title (en)

MUST EXTRACTION CONTAINER AND METHOD OF EXTRACTING MUST.

Title (de)

MAISCHE-ENTSAFTUNGSBEHÄLTER UND VERFAHREN ZUM ENTSAFEN VON MAISCHE.

Title (fr)

RECIPIENT ET PROCEDE POUR L'EXTRACTION DE MOUT.

Publication

EP 0535169 A1 19930407 (DE)

Application

EP 91918213 A 19911102

Priority

DE 4035228 A 19901106

Abstract (en)

[origin: DE4035228A1] A must extraction container is used to carry out a procedure for extracting must, in particular wine must. The container (10) comprises at least one must chamber (30), at least one juice chamber (28) und mindestens eine zwischen Maischeraum (30) und Saftraum (28) and at least one mesh screen (26) between the must chamber (30) and the juice chamber (28). The mesh screen (26) is driven by a motor at least in a direction (63) parallel to its surface (64).

Abstract (fr)

Un récipient pour l'extraction de moût permet la mise en oeuvre d'un procédé pour l'extraction de moût, notamment de moût de vin. Le récipient (10) comporte au moins une chambre de moût (30), au moins une chambre de jus (28) et au moins un tamis (26) situé entre la chambre de moût (30) et la chambre de jus (28). Ce tamis (26) est entraîné par un moteur au moins dans une direction (63) parallèle à sa surface (64).

IPC 1-7

C12G 1/00

IPC 8 full level

C12G 1/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

C12G 1/005 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9218607A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 4035228 A1 19920507; DE 4035228 C2 19970619; AU 8733691 A 19921117; EP 0535169 A1 19930407; WO 9218607 A1 19921029

DOCDB simple family (application)

DE 4035228 A 19901106; AU 8733691 A 19911102; DE 9100852 W 19911102; EP 91918213 A 19911102